



Food Delivery for Employees and Closure of Shared Kitchens

توصيل الوجبات الجاهزة للموظفين وإغلاق المطابخ المشتركة

Dear Valued Customers,

عملاؤنا الكرام،

In line with our efforts to contain Coronavirus (COVID-19), we have decided to close the shared kitchen facility available to employees in the Onsite Residences, with effect from Wednesday, 15th of April 2020 until further notice.

تماشياً مع الجهود المتخذة لاحتواء انتشار فيروس كورونا (كوفيد-19)، فقد تقرر إغلاق مرافق المطابخ المشتركة المتاحة في مقرات سكن الموظفين، اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 15 أبريل 2020 وحتى إشعار آخر.

We seek your cooperation in taking this initiative forward keeping in mind the safety, wellbeing, and humanitarian needs of your personnel who are staying in their accommodations.

ونتطلع إلى تعاونكم معنا والالتزام بهذا الإجراء من أجل ضمان صحة وسلامة موظفيكم وتوفير احتياجاتهم اليومية.

Therefore, kindly make arrangements for delivery of essentials from hypermarkets and restaurants within Jafza and NIP, and daily meals through collaborative agreements with licensed and authorized

لذلك، يرجى اتخاذ الترتيبات اللازمة لتسليم الضروريات الغذائية ومستلزمات الحياة اليومية من محلات السوبرماركت والمطاعم داخل جافزا ومجمع الصناعات الوطنية، وتأمين توصيل الوجبات الغذائية لموظفيكم من خلال عقد اتفاقيات تعاون مع شركات التموين المعتمدة والمرخصة. للاطلاع

catering companies for your employees.
Click [here](#) to view the list.

على القائمة، اضغط [هنا](#).

You are advised to provide disposable plates and cutlery in view of health and hygiene requirements.

وننوه إلى ضرورة توفير أطباق وأدوات تناول الطعام قابلة للاستخدام لمرة واحدة، التزاماً بمتطلبات الصحة والنظافة.

Thank you for your continued support and cooperation.

نشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال في جافزا على الرقم 800-Jafza (800-52392)